Terms and conditions for insertion on the World Business Guide

1. All orders are governed by the terms and conditions stated hereinafter. Acceptance of any modifications of these terms shall be subject to INTERNATIONAL DIRECTORIES GROUP LTD (the service provider) prior written agreement. By sending his/her order, the subscriber accepts these terms unless he/she sends a cancellation within a period of seven days after the date of the signing/stamping of the order note, after which the contract will come into force. To be effective, the cancellation must be given in writing and must be sent by registered post with confirmation of receipt. 

2. The service provider will place the insertion into the data base of the World Business Guide within a period of three weeks after receiving the order. The data of the subscriber will be used as stated in the order. The invoice will be sent by post. Payment will be made by the subscriber on the service provider’s bank account as mentioned on the invoice 14 days after receiving the invoice. 

3. Apart from the insertion into the data base of the World Business Guide, the service provider will grant a CD Rom with World businesses. The subscriber must provide exact details of his/her business and/or his/her professional activity. On the basis of these details an insertion shall be drawn up. Within a period of two weeks after the date of the invoice, the subscriber can make such corrections or alterations as he/she may consider appropriate and return them to the service provider. Upon the expiry of this period without receiving such corrections or alterations, the details shall be published in its original form. Should errors appear in the publications and these errors are based on the details provided by the subscriber, the subscriber shall be the only person liable for such errors. In the event that the service provider should have printed incorrectly the details provided by the subscriber in the online edition of the World Business Guide, the subscriber is entitled to a free extension of his/her subscription for one year. The liability of the service provider due to the aforementioned incorrectly printed details provided by the subscriber is limited to an amount of EURO 995 Decisions relating to advertisement positioning in certain sections of the World Business Guide or the designated categories are at the discretion of the service provider. The CD-Rom is granted one time in three years. 

4. At the beginning of the second, third and following years of the subscription, the service provider will send the subscriber an invoice, the payments for the second, third and following years have to be made on the bank account of the service provider as mentioned. All invoices are payable two weeks from the date of the invoice. The service provider has the right to terminate the contract in the event of non payment within the aforementioned period of two weeks without a prior written notice. 

5. The service provider is not liable for damages caused by any technical or other failure arising in the data base of the World Business Guide or any technical failure of the data base of the World Business Guide. The service provider is not liable for damages caused by any error in the data base of the World Business Guide. 

6. The insertion in the data base of the World Business Guide is granted for three years and will be automatically extended every year for another year, unless specific written notice is received by the service provider or the subscriber two months before the expiration of the contract. This contract shall come into force seven days after the day the subscriber has signed the order and therefore shall end three years later. 

7. Unless agreed otherwise beforehand by the service provider, the price stated corresponds to the price of one year insertion. The price of the first three years is EURO 2985 In the event of the extension of the contract under the terms defined in the order section, the price of the access for each year shall continue to be that originally stated. 

8. In order to be effective, all undertakings notified verbally to the service provider’s employees must be necessarily confirmed in writing.

9. The place of jurisdiction in any dispute arising is the service provider’s address. 

10. The agreement between the service provider and the subscriber is governed by the laws of the juridical seat of the service provider.

     Сроки и условия включения в ВБС

     1. Все заказы управляются условиями и сроками, перечисленными ниже. Принятие любой модификации данных условий находится в ведении ООО «Международный совет директоров» (поставщик услуг) и предшествует письменному соглашению. Отправив свой заказ, подписчик принимает данные условия до момента отправления отказа в течение семи дней после даты подписания / постановки печати на бланке заказа, после чего контракт вступает в силу. Чтобы иметь юридическую силу, отказ должен быть в письменном виде и отправлен с официального почтового адреса с подтверждением о доставке.

     2. Поставщик услуг разместит Ваши сведения в базу данных ВБС в течение трех недель после получения заказа. Все данные будут соответствовать тем, которые указаны в заказе. Счет-фактура будет отправлен по почте. Платеж осуществляется подписчиком на банковский счет поставщика услуг, указанный на счете, в течение 14 дней после получения счета-фактуры.

     3. В дополнение к помещению Вашей организации в электронную базу данных ВБС поставщик услуг дарит компакт диск с базой всемирного бизнеса. Подписчик обязан предоставить точные и подробные сведения о своей организации и профессиональной деятельности. Включение в справочник осуществляется на основе этих ведений. В течение двух недель после даты счета-фактуры подписчик может внести любые изменения и поправки, которые он считает необходимыми, и предоставить их поставщику услуг. По истечении данного времени не получив информации об изменениях и поправках, поставщик услуг опубликует данные в их первоначальном виде. При условии возникновения ошибок, проистекающих из заказа подписчика, подписчик является единственным ответственным лицом. В случае если поставщик услуг внес сведения, предоставленные подписчиком, в электронную версию ВБС неверно, подписчик получает право бесплатного продления подписки на один год. Ответственность поставщика услуг в связи с некорректным внесением данных, упомянутым  выше, ограничивается суммой 995 €. Урегулирование вопросов по размещению объявлений в том или ином разделе ВБС или в обозначенных категориях осуществляется на усмотрение поставщика услуг. CD-Rom предоставляется в подарок один раз в три года.      

     4. В начале второго, третьего и т. д. года подписки поставщик услуг отправляет подписчику счет-фактуру; оплата второго, третьего и последующих годов должна быть произведена на банковский счет поставщика услуг, как упомянуто выше. Все счета оплачиваются в течение двух недель после даты, указанной на счете. Поставщик услуг имеет право расторгнуть договор в случае неуплаты в течение указанного периода времени, равного двум неделям, без предварительного письменного уведомления.

     5. Поставщик услуг не несет ответственности за урон, причиненный техническими или другими неполадками, возникшими в электронной базе ВБС, или из-за повреждения самой базы ВБС. Поставщик услуг не несет ответственности за урон, причиненный ошибками в электронной базе ВБС.    
     6. Включение в базу ВБС предоставляется на три года, и будет автоматически продлеваться каждый год на следующий год до момента получения поставщиком услуг или подписчиком письменного уведомления за два месяца до окончания срока договора. Контракт вступает в силу в течение семи дней после дня подписания заказа подписчиком и заканчивается три года спустя.  
     7. При отсутствии особых предварительных договоренностей с поставщиком услуг обозначенная стоимость представляет собой цену на годовую подписку. Стоимость первых трех лет – 2985 €. В случае продления контракта на условиях, прописанных в разделе заказов, стоимость доступа к ВБС остается без изменений.  

     8. Для вступления в полную юридическую силу, все устные соглашения между подписчиком и работниками поставщика услуг должны обязательно быть подтверждены письменно.

     9. Местом отправления правосудия при возникновении любых споров является адрес поставщика услуг.

     10. Соглашение между поставщиком услуг и подписчиком управляются законами, распространяющимися на местоположение поставщика услуг.  

